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mimarca bülten

KTMMOB – Mimarlar Odasının 54. Dönem Mesleğe Kabul 
Tüzüğü Çalıştayı 13 Ağustos 2022’de, Lefkoşa AKM’de 
gerçekleştirildi. 

Geçtiğimiz Haziran ayında gerçekleştirilen Mimarlar Odası 54. 
Dönem Olağanüstü Genel Kurulu’nda, 21/2005 sayılı KTMMOB 
Yasası, Madde 18’de belirtilen kurallar çerçevesinde hazırlanan 
“Meslek İçi Eğitim ve Kurs Yönetmeliği” taslağı ve 21/2005 sayılı 
KTMMOB Yasası Madde 11 altında hazırlanan “Mesleğe Kabul 
Tüzüğü” taslağı olmak üzere iki gündem maddesi genel kurulun 
görüşlerine sunulmuştu. “Meslek İçi Eğitim ve Kurs Yönetmeliği”
nin onaylandığı kurulda, “Mesleğe Kabul Tüzüğü” taslağının özet 
sunumu, Yönetim Kurulu Üyesi Yazman Simzer Kaya tarafından 
yapılmıştı. Genel Kurul’da, üyelerin tüzük taslağını daha verimli 
değerlendirebilmeleri için karşılıklı görüş alışverişlerinin 
olabileceği bölge toplantılarıyla bilgilendirme yapılmasına ve 
ardından da kapsamlı çalıştay düzenlenmesine karar verilmişti. 

13 Ağustos 2022’de, AKM’de gerçekleştirilen Mesleğe Kabul 
Tüzüğü Çalıştayı’nda kısa bir açılış konuşması yapan Oda 
Başkanı Kozan Uzunoğlu, çalıştaydaki hedeflerinin, tüzüğün nihai 
hâlinin oluşması olduğunu belirtmiştir. Tüzük ile ilgili fikirlerini/
önerilerini aktarmak isteyen ve çalıştaya katılamayan üyelerimizin 
odaya ilettiği görüşler de çalıştay için hazırlanan tablolara işlenmiş 
ve değerlendirilmiştir. 

Çalıştayda, tüzükte yer alacak olan maddeler üzerinden teker 
teker geçilip, aktarılan görüşler doğrultusunda tüzükteki 
maddelerin nihai hali oluşturulmaya çalışılmıştır. 

Tüm oda üyeleri ile paylaşılacak olan yeni taslak tüzüğün, üyelerin 
oylamasına sunulacağı 54. Dönem Olağanüstü 2. Genel 
Kurulu’nun en kısa zamanda yapılması planlanmaktadır.



LT B  B a ş k a n ı  M e h m e t  H a r m a n c ı ,  M i m a r l a r  
O d a s ı n ı  z i y a r e t  e t t i .

9 Ağustos’ta, Mimarlar Odası’nı LTB’nden bir heyetle ziyaret eden 
Mehmet Harmancı, Mimarlar Odası başkan ve yönetim kurulu 
üyelerinin de katıldığı toplantıda önemli bazı konuları aktardı. 
Toplantıda yapı denetiminin etkin sürdürülmesi ve Lefkoşa terminal 
bölgesinde öngörülen proje kapsamlarıyla ilgili olarak kurum 
yöneticileri karşılıklı görüş alış verişlerinde bulundular.  Zor 
koşullarda, zor bir siyasi dönemde hem belediyenin hem de 
Mimarlar Odası’nın üstlendiği sorumluluklardan bahsedildi. Bu 
süreçte karşılıklı iletişim ve destek içinde olunması gerektiği 
vurgulandı. 

2022 SMGM Eğitimleri devam 
ediyor. 

Mimarlar Odası Sürekli Mesleki Gelişim 
Merkezi’nin düzenlediği eğitimlerden bu 
ay iki tanesi üyelere verildi. 
Elektronik ortamda vize başvurusu ve 
işleyişinin anlatıldığı E-Vize Eğitimi, Lisani 
Deniz tarafından 16 Ağustos’ta hem yüz 
yüze hem de çevrimiçi olarak eş zamanlı 
gerçekleştirildi. 

Tasarımda Zemin Kayma Klasmanlarının 
Önemi ve Uygulama Zorunluluğu eğitimi 
ise Göksan Yamacı tarafından, 25 
Ağustos’ta odada gerçekleştirildi.

M e s l e k  İ ç i  E ğ i t i m  v e  K u r s  Y ö n e t m e l i ğ i ,  
K T M M O B  Ye t k i  K u r u l u  o n a y ı y l a  y ü r ü r l ü ğ e  
g i r d i .  

18 Haziran 2022 tarihinde gerçekleştirilen 54. Dönem 1. Olağanüstü 
Genel Kurulu'nda kabul edilen "Meslek İçi Egitim ve Kurs 
Yönetmeliği", 9 Ağustos 2022 tarihinde KTMMOB Yetki Kurulu 
tarafindan da onaylanarak yürürlüğe girdi. Meslek İçi Eğitim ve Kurs 
Komitesi'nin görev ve sorumluluklarını düzenleyen yönetmelik, aynı 
zamanda bu tarihten itibaren Mimarlar Odasına kaydolacak yeni 
üyelerin, mesleki yasa ve tüzükleri de içeren temel eğitimleri alma 
zorunluluğu da getiriyor.



KTMMOB MİMARLAR ODASI 
AYLIK HABER  BÜLTENİ

İmtiyaz Sahibi: KTMMOB Mimarlar Odası
Ağustos, 2022
Lefkoşa, Kıbrıs

BRT’de yayınlanan Mimarca 
programı  devam ediyor.

Bayrak Radyo Televizyon Kurumu’nun, 
Mimarlar Odası ile istişare ederek hayata 
geçirdiği; Hüseyin Tekerek’in hazırlayıp 
sunduğu “MİMARCA” programı BRT1 hd 
ekranlarında yayınlanmaya devam ediyor. 
Ağustos ayında yayınlanan bölümlerinde 
Prof. Dr. Hıfsiye Pulhan (1), Lefkoşa 
Surlariçi’nin karakteristik yapısını; Prof. 
Dr. Asu Tozan (2), Kaleburnu köyünde, 
Karpaz yö rese l köy m imar i s in in 
karakteristik özelliklerini; Prof. Dr. Özgür 
Dinçyürek (3) ise, kırsal yaşam konut 
mimarisini ekranlara taşımıştır.

M i m a r l a r  O d a s ı  B a ş k a n ı  K o z a n  U z u n o ğ l u ,  
K ı b r ı s  G a z e t e s i ’ n e  r ö p o r t a j  v e r d i .  

Lefkoşa Çağlayan bölgesinde bulunan mevcut 
birlik binasında başlatılacak köklü tadilatlardan 
dolayı, Mimarlar Odası Vize Bürosu, geçici 
olarak, Büyük Kaymaklı Yolu no:42 Çağlayan 
adresinde de hizmet vermeye başlamıştır.
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İlgi duyan üyelerimiz, programı her cuma 
20.30’da BRT1 ekranlarından izleyebilir; 
kaçıranlar ve yeniden izlemek isteyenler 
ise, kurumun youtube kanal ından 
programa erişebilirler.

M i m a r l a r  O d a s ı  V i z e  B ü r o s u  g e ç i c i  
a d r e s i n d e  d e  h i z m e t  v e r m e y e  b a ş l a d ı .

2

Kıbrıs Gazetesi’nden Ali Çatal’a konuşan Uzunoğlu, ülkede gündeme her 
geldiğinde ciddi tartışmalara yol açan imar planlarının artık özerk bir yapıya 
kavuşturulup, siyasilerin iki dudağı arasından çıkarılması gerektiğini söyledi. 
Uzunoğlu; geciktirilen ve etkin denetlenemeyen imar planlarının hedeflerinin, 
arzuladığımız kalitedeki doğal ve yapılı çevrenin oluşmasından çok uzakta 
olduğunu belirtti. Uzunoğlu; oda olarak bir yandan mesleki düzenlemelerle 
mimarlık mesleğini çağdaş saygın bir düzeye taşımayı hedeflediklerini, diğer 
yandan da ülkenin çevresel ve yapısal sorunlarıyla ilgili  çözümler üretmek 
amacıyla, kamuya görüşler bildirerek ve/veya paydaşlarımızla doğrudan 
görüşerek ellerinden gelen katkıyı koymaya çalıştıklarını belirtti. Röportajda e-vize 
uygulamasının ülkeye kazandıracağı faydalardan bahsedildi ve hedefin e-ruhsat 
olması gerektiği vurgulandı. Mimarlık eğitimi, profesyonel pratik ve sürekli mesleki 
eğitim süreçlerine de değinen Uzunoğlu, AB normlarına uygun şekilde Kuzey 
Kıbrıs’taki mimarlık eğitim ve gelişim süreçlerinin modernize edilmesinin 
gerekliliğini vurguladı. Yapı denetimi sorunlarına değinirken, denetimlerin birlik 
çatısı altında, belediyelerle iş birliği hâlinde ve çok daha güçlü yasalarla 
gerçekleştirilmesinin gerekliliğini dile getirdi. Uzunoğlu, “Kâğıt üzerinde her şey 
mükemmel görünebilir; ancak denetleme yapılmazsa hiçbir şey öngörüldüğü 
şekilde bitmez. Piyasadaki inşaat malzemelerinin çeşitlendiği gerçeği de dikkate 
alındığında, yapı denetimleri şarttır!” diye belirtti.

Binalardaki enerjinin korunması konusunda da KKTC’nin dünyanın çok gerisinde 
kaldığına değinen Uzunoğlu, bu konudaki yasal düzenlemelerin yapılmasının 
elzem olduğunun altını çizdi. Ülkede enerji sorununun sadece yakıt ücretleri ve 
güneş panellerinin yaygınlaştırılması üzerinden tartışıldığı oysa, enerjinin 
korunmasının en önemli mesele olduğunu vurguladı.


